
 

  

       
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
          MJESNI ODBOR  ZAMET 
       VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/33 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-10 
Rijeka,  04. studeni 2020. 
                                  

ZAPISNIK 
SA 16. SJEDNICE VMO 

 
16. sjednica VMO Zamet, održana je u ponedjeljak 04. studenog  2020. godine  s početkom u 
19,00 sati u prostorijama MO Zamet, Trg riječkih olimpijaca 3, Rijeka.     
 
Nazočni: 

- Srđan Srdoč, predsjednik VMO 
- Vojmir Turak, zamjenik predsjednika VMO 
- Nikica Lenac, član VMO 
- Alenka Srdoč, članicaVMO 
- Milorad Sumrak, član VMO 
- Dražen Kalanj,referent za mjesnu samoupravu, tajnik VMO 
 

Sjednici nisu bili nazočni:   
      - Ivica Prtenjača, član VMO  
      - Željko Dugić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio Predsjednik Vijeća Srđan Srdoč i pozdravio nazočne te utvrdio da je na sjednici 
nazočan potreban broj članova vijeća te da vijeće može nastaviti s radom.  
 
Usvajanje Zapisnika sa 15. Sjednice Vijeća Mjesnog odbora Zamet od 28. rujna  2020..godine 
         -Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Potom je Predsjednik vijeća predložio, obzirom da je g. Prtenjača javio kako neće biti u mogućnosti 
prisustvovati sjednici zbog zdravstvenih razloga da se dnevni red kako je predložen, izmijeni na 
način da se prva točka dnevnog reda, Promjene u sastavu vijeća, odgodi za slijedeću sjednicu tako 
da bi dnevni red za današnju sjednicu glasio:   
 
DNEVNI RED: 

1. Smanjenje realizacije programskih aktivnosti za 2020. – Drugi rebalans 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
    Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
AD 1 
 
Predsjednik vijeća je istaknuo kako je s jedne strane zbog preporuka Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu donijetih u cilju doprinosa prevenciji daljnjeg širenja „korona virusa“ (SARS-
COV-2) a sukladno trenutnim preporukama Nacionalnog stožera Civilne zaštite a s druge strane 
Uputama za izradu Drugog rebalansa proračuna Grada Rijeke potrebno je odlučiti o sudbini 
programskih aktivnosti MO koje su planirane za odrađivanje do kraja ove, 2020. godine. Sukladno 
tome treba donijet i odluku o rebalansu financijskog plana za 2020.godinu. 
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Temeljem provedene rasprave donijet je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK:  
Vijeće MO Zamet sagledavajući trenutnu zdravstvenu i ekonomsku situaciju koja se svakim danom 
pogoršava te u cilju doprinosa prevenciji  daljnjeg širenja „korona virusa“ (SARS-COV-2) odustaje 
od realizacije programskih aktivnosti za 2020.godinu i to Kreativne radionice, Ekološka akcija i 
Dani MO.  
Vijeće MO Zamet usvaja Drugi Rebalans Financijskog plana Vijeća Mjesnog odbora Zamet za 
2020.godinu.  
 
AD 2 
Tajnik VMO je upoznao članove Vijeća da su upućeni i zaprimljeni nadležnim službama slijedeći 
zahtjevi: 
-zahtjev za uklanjanjem olupine automobila u Ulici Marijana Stepčića kod kbr, 24 
-zahtjev za sanacijom nogostupa u Ulici Petra Jurčića 16 
-zahtjev za sanacijom udarnih rupa na kolniku i nogostupu: Marijana Vicića 1, Baredice 9, 
Zametska ulica 96, Diračje 110 
-zahtjev za sanacijom metalnih ograda u Ulici Bože Vidasa kod kbr.8 
-zahtjev za održavanjem okoliša zgrade Braće Bačić 29 
-zahtjev za održavanjem okoliša zgrade Braće Mohorić 4 
-zahtjev za g. Dulić Salka za ukidanjem parkinga ispod OŠ Zamet 
-zahtjev za g. Srdoč Deana za postavu usporivača prometa na kolniku Avelina Turka prema Ivana 
Ćikovića Belog  
-zahtjev za gđe. Koraljke Bajčić za postavu usporivača prometa na raskrižju Ivana Ćikovića Belog-
Slavka Tomašića i Obitelji Sušanj 
-zahtjev za g. Kocjan Vojka za postavu rasvjetnog stupa kod kbr 8a u Ulici Ivana Zavidića 
-zahtjev za čišćenje krupnog otpada na adresama Diračje 88, Vladivoja i Milivoja Lenca 27, Braće 
Cetina 5a, Ćirila Kosovela/Petra Jurčića 
-usmeni zahtjev g. Veranić Denisa za malim komunalnim akcijama na nogostupu između Centra 
Zamet i Doma Zamet te postavu stupića na nogostupu sjeverno od pekare Arena u Ulici Ivana 
Ćikovića Belog 
-zahtjev gđe Daliborke Todorović za malom komunalnom akcijom sanacije ceste oko zgrade Ante 
Pilepića 12 
 
Tajnik VMO upoznao je vijećnike sa dopisima koji su upućeni temeljem zaključaka sa prošle 
sjednice pa je tako Vijeće MO Zamet u odnosu na zahtjev g. Nemetz Marka i odgovor g Frke iz 
Rijeka promet d.d. predložilo da Rijeka promet d.d. izradi prometnog rješenja koje bi išlo ka 
postavljanju signalnog znaka sa očitavanjem brzine i upozorenjem za prilagođavanjem brzine zbog 
blizine škole i drugih društvenih sadržaja. Zatim je Vijeće MO Zamet je izrazilo razumijevanje za 
problem gđe. Šikić u vezi sa zahtjevom za premještanjem šahte (postavljanjem novih cijevi) 
upućenom KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. međutim isto tako je istaknulo da u ovom slučaju 
Vijeće Mjesnog odbora nema mogućnosti za konkretno postupanje s obzirom da isto pitanje nije u 
nadležnosti rada mjesne samouprave. Potom je proslijeđena zamolba gđe Prpić Marije u vezi 
korekcije voznog reda linije javnog gradskog prijevoza broj 2A, KD Autotrolej d.o.o. te napomenuto 
kako VMO snažno podupire pojačanje frekventnosti navedene linije gradskog prijevoza tokom 
radnog dijela tjedna kao i da smatra kako bi navedena linija trebala imati aktivan vozni red i tijekom 
subote i nedjelje te blagdanima. 
 
Upućen je nadležnim gradskim službama prijedlog za postavu postolja za svijeće na 
novopostavljenom spomeniku poginulim hrvatskim braniteljima iz Domovinskog rata sa područja 
MO Zamet na Trgu riječkih olimpijaca te je odgovoreno g. Tadiću iz OGU za komunalni sustav u 
vezi planirane sadnje stabala u okolišu zgrade Petra Jurčića 4, ako postoje raspoloživa financijska 
sredstva, da na predmetnoj lokaciji treba izvršiti sadnju autohtonih stabala i to vrste crni koprivić. 
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G.Lenac predlaže da se hortikulturno uredi okoliš zgrade Bože Vidasa 25 s obzirom da je u 
kontaktu sa stanarima navedene zgrade utvrđeno da je isti veoma zarastao te također predlaže 
postavu rasvjetnog tijela na dijelu Ulice Avelina Turka odnosno njenom spoju sa Ulicom Ivana 
Ćikovića Belog ( kod ugostiteljskog objekta Me Gusta). Također smatra potrebnim razmotriti 
predlaganje postave većeg broja oglasnih ploča ili stupova na frekventnim mjestima na području 
mjesnog odbora radi bolje informiranosti građanstva.  
 
Temeljem rasprave Vijeće je donijelo slijedeći: 
 
ZAKLJUČAK 
 
Vijeće MO Zamet primilo je na znanje informaciju o zaprimljenim i upućenim zahtjevima te 
poslanim dopisima. 
 
Zahtjevi i prijedlozi koji imaju karakter malih komunalnih akcija biti će uvršteni u godišnji popis koji 
će se priložiti u odgovoru na poziv nadležnih gradskih službi za prijavom malih komunalnih akcija – 
komunalnih prioriteta, kada isti poziv bude objavljen.   
 
Vijeće MO Zamet je izrazilo razumijevanje u odnosu na zahtjev g. Dulić Salka s kojim se traži 
ukidanje parkirnih mjesta koji se sada nalaze na dijelu Ulice Bože Vidasa, između OŠ Zamet i 
Centra Zamet stoga što je mišljenja da bi se ukidanjem parkirnih mjesta i proširenjem kolnika na taj 
način dobila dovoljna širina istog za sigurno mimoilaženje vozila te neometan prolazak pješaka, 
mahom školske djece te njihovih roditelja ili rodbine. Nadalje napominje da je taj dio Ulice Bože 
Vidasa te rotor na njenom kraju pretežito ako ne i isključivo namijenjen za dolazak i odlazak 
školske djece u OŠ Zamet ili za sudionike priredbi u Centru Zamet. Na tome mjestu autobusi mogu 
nesmetano prići rotoru iskrcati ili ukrcati putnike te se putem rotora nesmetano udaljiti i priključiti na 
glavnu prometnicu. Sada je to onemogućeno pa se školska djeca kada idu na putovanja ili izlete 
odnosno sudionici priredbi u Centru Zamet iskrcavaju ili ukrcavaju na Trgu riječkih olimpijaca na 
obilježenom stajalištu javnog gradskog prijevoza te se nerijetko tamo i zadržavaju otežavajući 
normalno prometovanje. Također, ispod Centra Zamet sagrađena i prostrana podzemna garaža 
koja omogućava kvalitetno parkiranje svima onima koji dolaze u ovaj dio našega grada i to po vrlo 
pristupačnoj cijeni a koja nikada nije popunjena u svom punom opsegu. Tako da se broj parkirni 
mjesta iznad Centra Zamet lako može zamijeniti mjestima u garaži ispod Centra i to po povoljnijoj 
cijeni za građane. U navedenom smislu uputiti će se reagiranje g. Danijelu Frki iz KD Rijeka 
promet d.d. 
 
Vijeće MO Zamet predložiti će nadležnoj gradskoj službi postavu većeg broja oglasnih ploča ili 
stupova na frekventnim mjestima na području mjesnog odbora radi bolje informiranosti građanstva.  
 
AD 3 
Pod ovom točkom dnevnog reda Predsjednik vijeća izvijestio je o održanoj aktivnosti čišćenja 
Zametske pećine koja je održana 10. listopada u suradnji Javne ustanove Priroda i Speleološke 
udruge Estevela iz Kastva uz podršku MO Zamet u sklopu inicijative „Čisto podzemlje kao dio 
projekta Interpretacijski centar prirodne baštine Primorsko-goranske županije.. 
 
Vijeće MO Zamet donosi 
ZAKLJUČAK 
Vijeće MO Zamet primilo je na znanje informaciju. 
 
Sjednica je završila u  21,00 sat. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu Predsjednik VMO Zamet: 
Dražen Kalanj                                                                                      Srđan Srdoč 
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